
Zápis ze schůze shromáždění společenství 
vlastníků domu Seniorů 1618 Liberec 

Datum:   29. 11. 2023 v 19.00  

Místo konání:  zasedací místnost Interma BYTY správa s.r.o., U Sila 1201, Liberec 30, 463 11  

Pozvaní hosté:   Ing. Miloslava Ježková - manažer bytových družstev Interma BYTY 
správa s.r.o. 
Iva Loumová - domovník 
členové BD Zenit z domu Seniorů 1618 

Účast vlastníků včetně bytového družstva ZENIT – 51,22 % 

Projednávané body dle předloženého programu:  

1) Zahájení, prezence  

Schůzi zahájil Mgr. Dominik Fišer, předseda výboru. Přivítal přítomné členy SV a hosty. Uvedl, 
že dle prezenční listiny je v okamžiku zahájení shromáždění přítomno osobně nebo 
v zastoupení na základě plných mocí 51,22 % členů SV. Shromáždění je tedy usnášeníschopné.  

2) Seznámení s výroční zprávou hospodaření a schválení řádné účetní závěrky za rok 2022 

Výroční zpráva shrnující účetní závěrku byla všem vlastníkům zaslána spolu s pozvánkou na 
tuto schůzi. Všichni přítomní byli seznámeni s jejím obsahem. 

Schváleno 100 % přítomných vlastníků 

3) Schválení převod příjmů z poplatků společenství z roku 2022 do fondu zisku 

Zisk 113 Kč bude převeden do nově zřízeného fondu ze zisku, který je možné čerpat na opravy 
společných částí domu. 

Schváleno 100 % přítomných vlastníků 

4) Schválení navýšení příspěvku do fondu oprav 

Navýšení částky ze současných 7 Kč na 12 Kč za metr. Zavedení automatického navýšení o 1 
Kč/rok se stropem 17 Kč. Navýšení platné od 1. 5. 2024, kdy budou nové předpisy záloh. 

Schváleno 100 % přítomných vlastníků 

5) Výtah – záměr rekonstrukce – výměna elektroinstalace 

V poslední době zvýšená četnost roky se opakujících problémů s výtahem – špatná detekce 
pozice kabiny a přejíždění v posledním patře. Výrobce výtahu už neexistuje, není možné sehnat 
náhradní díly. Elektroinstalace se zároveň už pomalu blíží konci své životnosti (15-20 let). 
Servisní firma MSV Liberec navrhla kompletní výměnu elektroinstalace, nabídka ve výši 
258 616 Kč bez DPH byla představena na schůzi a schválena. Financováno bude z fondu oprav. 

Schváleno 100 % přítomných vlastníků 

6) Provozní záležitosti 

a) Výmalba společných prostor. Jednalo se o provedení první výmalby společných prostor po 
13ti letech. Malovalo by se schodiště, sušárna, kočárkárna, vstupní chodba a chodba u 
garáží. Na doporučení osloven p. Konopásek, na schůzi doporučena ještě p. Valnohová, od 
kterých získáme nabídky. Nabídky budou předloženy společenství k výběru a schválení 
později. Realizace výmalby schválena 100% přítomných vlastníků.  



b) Společenství byla přednesena možnost vytvoření/převedení spořicího účtu ke společnosti 
Moneta. Úrok by byl zvýšen z 3% na 5,2%. Prozatím zůstáváme u Fio banky a rozhodneme 
se po novém roce. 

c) Plyn – od listopadu odebíráme plyn od společnosti Pražská energetika. Do té doby byl plyn 
odebírán za státem zastropovanou částku 2500 Kč/MWh bez daně. Od listopadu je cena 
1450 Kč/MWh, příští rok 1550 Kč/MWh. Elektřina – v současnosti fixována do začátku 
ledna. V prosinci bude řešena nová smlouva. Cena bude vyšší než původní, fixace bude 
nastavena pravděpodobně na jeden rok. 

d) Sekání trávy – v průběhu roku jsme byli nuceni změnit dodavatele, zatím jsme nedostali 
fakturu. Domluvená částka je nižší a činí 2500 Kč za sekání. 

e) Zavedení optického kabelu do domu. Cetin realizaci též odložil. Překážkou je 
pravděpodobně problém s podpisem věcných břemen všemi vlastníky. 

f) Byl pořízen nový energetický průkaz budovy. 
g) Prosím o dodržování pravidel používání kočárkárny. I s ohledem na plánované malování 

prosím vykliďte z kočárkárny věci, které tam nepatří. Kočárkárna je určena na kočárky, kola 
a další dopravní prostředky. Vše ostatní si prosím ukládejte do svého sklepa. 

h) Pan domovník upozorňoval na abnormální četnost výměny zámkových vložek vstupních 
dveří. Na vině může být používání kopií klíčů z neoriginálních a opoužívaných kusů a 
následné časté opotřebení vložky. Originál klíče je možné zapůjčit u pana domovníka. Byla 
zmíněna možnost poptání zájmu mezi nájemníky a vyhotovení většího počtu klíčů, které 
by byly následně distribuovány. Cena jednoho klíče je 55 Kč. 

7) Podněty členů společenství, diskuze, závěr 

a) Někteří vlastníci a nájemci si opakovaně stěžují na nájemníky v bytové jednotce č. 3. Vadí 
jim konkrétně zápach linoucí se z bytové jednotky, grilování v přízemním balkóně nebo na 
společném parkovišti a jiné obtěžující chování. 

Předseda společenství pan Fišer se rozloučil s přítomnými a schůzi ukončil. 

V Liberci dne 29. 11. 2023 
 Mgr. Dominik Fišer  
      předseda SV  
Zapsal: Tomáš Kalous 

 

 


